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Protokół Nr VIII/ 2024 

Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 18 grudnia 2024 roku 

 

Sesję rozpoczęto 18 grudnia  br. o godzinie 15.00, zakończono o godzinie 17.50. 

Obrady VIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzyła Przewodnicząca Rady 

Natalia Pałczyńska, która powitała radnych i zaproszonych gości.  

Od godz. 15.00 Rada obradowała w osobowym składzie 15 na ogólny stan 19, co 

stanowiło kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały 

/nieobecni radni: M. Liske, P. Kaczmarek, J. Springer, R. Woźniak. /. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Protokół VII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia  27  listopada  2024 

roku został przyjęty15 za ,0 - przeciwnych, 0 – wstrzymujących. 

 

Burmistrz miasta Wągrowca A. Trytt  na ręce  Starosty i Przewodniczącej Rady 

Powiatu , złożyła życzenia świąteczne radzie ,a Starosta T. Kranc odwzajemnił życzenia 

i złożył również życzenia  mieszkańcom Powiatu Wągrowieckiego. 

 

Rada stosunkiem głosów 15 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych przyjęła 

następujący porządek obrad :   

  

Porządek  obrad  VIII  sesji  :      

 1. Sprawy regulaminowe: 

     1.1)  otwarcie sesji, 

     1.2 ) stwierdzenie kworum, 

     1.3)  przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji. 

 2.  Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad i przyjęcie porządku . 

 3.  Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 

 4.  Informacja  Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu  między  

Sesjami.  

 5. Informacja  z prac komisji Rady  o pracy między posiedzeniami sesji oraz 

podsumowanie działalności komisji obecnej kadencji. 

 6.  Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  obecnej kadencji. 

 7.  Podjęcie  uchwały w sprawie  zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 

01.01.2025r. do dnia 31.12.2026r. projektu ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus, w  ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o 

silniejszym wymiarze społecznym (EFS+) Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP.  

 8.  Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu  na 2025 rok. 

 9.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2025 rok. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  na 2024 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 

2024-2040. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2025 -2040 wraz z autopoprawką .  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na  

2025 rok wraz z autopoprawką ; 

            1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Zarząd Powiatu lub 

osobę upoważnioną, 

            2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

            3) przedstawienie opinii Komisji o projekcie budżetu, 

            4) przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu, 

            5) dyskusja, 

            6) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

14. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Skoki. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wnioski, oświadczenia radnych  i wolne głosy. 

17. Zakończenie obrad  VIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 

Ad 1 

Jak wyżej. 

Ad 2  

Jak wyżej. 

Ad 3 

Przewodnicząca Rady Natalia Pałczyńska poinformowała o pracy Przewodniczącej 

Rady między sesjami .  

Zapytań nie zgłoszono. 

Szczegółowa informacja jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 

 

Od godz. 15.20 Rada obraduje w 16 osobowym składzie. Na posiedzenie sesji przybył 

radny M. Liske. 

Ad 4 

Starosta T. Kranc  poinformował radnych o pracy Zarządu między sesjami Rady 

Powiatu Wągrowieckiego.  

Zapytań nie zgłoszono 

Informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi ona 

załącznik nr 4  do protokołu. 
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Ad 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Krystyna Urbańska przedstawiła informację                    

z działalności komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła                     

1  posiedzenie, na którym przygotowała sprawozdanie z pracy Komisji obecnej kadencji 

oraz podsumowała pracę Komisji. 

Przewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu, 

Zbyszko Sygierycz przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 

międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia, na których analizowała 

projekt budżetu  powiatu na 2025 rok oraz wnioski komisji stałych do projektu budżetu, 

przygotowywała opinię Komisji Finansów (…) o projekcie budżetu powiatu na 2025 

rok , przygotowała sprawozdanie z pracy Komisji obecnej kadencji. Ponadto Komisja 

przyjęła  plan pracy Komisji na 2025 rok  i opiniowała materiały na sesję.   

Od godz. 15.34 rada obraduje w 17 osobowym składzie. Na posiedzenie sesji przybył 

radny R. Woźniak. 

Przewodnicząca  Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, Iwona Tyll 

przedstawiła informację z działalności komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja       

w tym okresie odbyła 1 posiedzenie , na którym  zatwierdziła sprawozdanie z pracy 

Komisji obecnej kadencji, ustaliła i zatwierdziła plan pracy Komisji Zdrowia (…) na 

2025 rok  oraz  opiniowała materiały na sesję. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, Iwona Tyll  

przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja  w 

tym okresie odbyła 1  posiedzenie, na którym zatwierdziła sprawozdanie z pracy 

Komisji obecnej kadencji, ustaliła i zatwierdziła plan pracy Komisji Bezpieczeństwa  

(…) na 2025 rok  oraz  opiniowała materiały na sesję. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, Michał Liske 

przedstawił informację o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym 

okresie odbyła 1  posiedzenie, na którym zatwierdziła sprawozdanie z pracy Komisji 

obecnej kadencji, ustaliła i zatwierdziła plan pracy Komisji Edukacji  (…) na 2025 rok  

oraz  opiniowała materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i petycji Barbara Zegartowska 

przedstawiła informację z działalności Komisji i z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Komisja w tym okresie nie odbyła żadnego posiedzenia. 

 

Ad 6 

Krystyna Urbańska, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej  obecnej kadencji. 

Zapytań nie zgłoszono. 

Informacja jest załącznikiem nr 5 do protokołu. 

 

 



4 
 

Ad 7 

B. Korpowska , dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu omówiła projekt   

uchwały w sprawie  zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2025r. do dnia 

31.12.2026r. projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

w  ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym 

wymiarze społecznym (EFS+) Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP.  

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 

01.01.2025r. do dnia 31.12.2026r. projektu ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus, w  ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o 

silniejszym wymiarze społecznym (EFS+) Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP głosowało:17 - za, 0 - przeciw,             

0 – wstrzymujących się / nieobecni radni P. Kaczmarek, J. Springer/. 

Uchwała w sprawie  zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2025r. do 

dnia 31.12.2026r. projektu ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

w  ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym 

wymiarze społecznym (EFS+) Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 8 

Krystyna Urbańska , przewodnicząca Komisji Rewizyjnej omówiła projekt planu pracy 

Komisji Rewizyjnej, a  Przewodnicząca Rady Powiatu, N. Pałczyńska  przedstawiła 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2025 rok głosowało: 17 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się /nieobecni radni                     

P. Kaczmarek, J. Springer /. 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad 9 

N. Pałczyńska, Przewodnicząca Rady Powiatu omówiła projekt uchwały w sprawie  

zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2025 rok. 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu 

Wągrowieckiego na 2025 rok głosowało: 17 - za, 0 - przeciw,                                        

0 – wstrzymujących się. /nieobecni radni  P. Kaczmarek, J. Springer/. 
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Uchwała w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2025 

rok stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10 

Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak przedstawiła uchwałę w sprawie  zmiany uchwały 

budżetowej  na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  na 2024 rok głosowało: 

17 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się /nieobecni radni:  P. Kaczmarek, J. Springer 

/. 

Uchwała w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  na 2024 rok  stanowi załącznik                     

nr 9  do niniejszego protokołu. 

 

Ad 11 

Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak przedstawiła uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wągrowieckiego na lata 2024 – 2040 wraz z 

autopoprawką 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2024-2040 głosowało:17 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących 

się /nieobecni radni: P. Kaczmarek, J. Springer/. 

 

Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wągrowieckiego 

na lata 2024-2040 stanowi załącznik nr  10  do niniejszego protokołu. 

 

Ad 12 

E. Szczepaniak, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wągrowieckiego na lata 

2025 – 2040 wraz z autopoprawką. 

Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do projektu uchwały w sprawie  WPF na lata 2025- 2040. Opinia jest 

załącznikiem nr 11 do protokołu. 

Nie zgłoszono zapytań. 

Przewodnicząca Rady Powiatu, N. Pałczyńska  ogłosiła przystąpienie do głosowania 

nad całością dokumentu: przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2025 -2040 wraz z autopoprawką.  

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17  radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2025 - 2040 głosowało: 16 - za, 0 - przeciwnych,              

1 - wstrzymujący się od głosu / nieobecni radni: P.Kaczmarek, J.Springer /. 
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2025 - 2040 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Ad 13 

ad. 13.1 

Przewodnicząca Rady N. Pałczyńska,  poprosiła o  przedstawienie  projektu uchwały                         

w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2025 r., wraz                                    

z autopoprawką, który  Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak  szczegółowo omawiała na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Powiatu . 

ad. 13.2 

Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak  przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do projektu budżetu na 2025 rok  (…). Opinia jest  załącznikiem nr 13 

do protokołu. 

 

ad. 13.3  

Przewodniczący Komisji Finansów (…), Z. Sygierycz przedstawił pozytywną opinię 

Komisji  o projekcie budżetu, która jest załącznikiem nr 14 do protokołu.  

 

ad. 13.4  

Skarbnik Powiatu, E. Szczepaniak przedstawiła autopoprawkę do projektu budżetu w 

sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2025 r., do której nie było 

zapytań. 

 

ad. 13.5 

Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję nad proponowanymi poprawkami i 

ich przegłosowanie. 

 

Radna I. Tyll  w imieniu  radnych  PSL poinformowała, że   radni PSL będą  głosowali 

za przyjęciem budżetu na 2025 rok. 

Radna A. Twardowska zapytała o różnice  wynikając z autopoprawek do projektu 

budżetu na 2025 rok. 

Wyjaśnień udzieliła E. Szczepaniak ,Skarbnik Powiatu. 

Całość do odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

 

Radna B. Zegartowska w imieniu  Klubu  radnych PIS poinformowała, że Klub PIS  

nie poprze tego projektu uchwały.  

Całość do odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

 

Radna A. Twardowska nie będzie głosowała za projektem budżetu na 2025 rok. 

Całość do odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

 

Starosta T. Kranc wyjaśnił i  odniósł się do wypowiedzi przedmówczyń  i poprosił o 

przyjęcie projektu budżetu na 2025 rok. 

Całość do odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

http://www.wagrowiec.pl/
http://www.wagrowiec.pl/
http://www.wagrowiec.pl/
http://www.wagrowiec.pl/
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Radna A. Twardowska zgłosiła wniosek formalny o przesunięcie kwoty 50.000 zł z 

zadania : zakup samochodu służbowego na potrzeby Starostwa  i przeznaczenie tej 

kwoty na   zakup  ciągnika dla Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 

Przewodnicząca  Rady  ogłosiła przerwę w posiedzeniu sesji celem spotkania się 

Zarządu Powiatu i zaopiniowania proponowanego wniosku. 

 

Zarząd  na posiedzeniu w przerwie sesyjnej , jednomyślnie 4 za  negatywnie 

zaopiniował wniosek formalny zgłoszony przez Radną Annę Twardowską podczas 

VIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego dot. przesunięcia kwoty 50.000 zł z 

zadania : zakup samochodu służbowego na potrzeby Starostwa  i  przeznaczenie tej 

kwoty na   zakup  ciągnika dla Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. Zarząd 

jednomyślnie 4 za proponuje przyjąć budżet Powiatu Wągrowieckiego na 2025 rok  

w przedłożonym kształcie, nad którym radni dyskutowali i omawiali podczas 

posiedzeń komisji stałych w miesiącach listopadzie i grudniu 2024 roku. 

Całość do odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

Więcej zapytań i wniosków nie zgłoszono. 

ad. 13.6  

Przewodnicząca Rady Powiatu, N. Pałczyńska ogłosiła przystąpienie do głosowania 

nad całością dokumentu: projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawką.  

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 

2025 rok głosowało: 11 - za, 5 - przeciw, 1 – wstrzymujący się  /nieobecni radni:                 

P. Kaczmarek, J. Springer /. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2025 rok 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta T. Kranc, podziękował za przyjęty budżet na 2025 rok. Całość do 

odtworzenia na  stronach www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

 

 

Ad 14 

K. Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu omówiła projekt   uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Skoki. 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Skoki głosowało:17 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się 

/nieobecni radni: P. Kaczmarek, J. Springer /. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Skoki stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 

http://www.wagrowiec.pl/
http://www.wagrowiec.pl/
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Ad 15 

Interpelacje i zapytania: nie zgłoszono. 

Ad 16 

Wnioski, oświadczenia radnych i wolne głosy. 

Prezydium Rady wraz z Zarządem  złożyli życzenia świąteczne dla wszystkich 

mieszkańców powiatu. Życzenia oraz cała sesja do odtworzenia na stronach 

www.wagrowiec.pl – transmisja sesji. 

 

Ad 17 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu Wągrowieckiego, 

zamknęła obrady VIII  Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

                   Protokolantka 

       ................................................ 
                     /M. Substyk/ 

 

 

 

               Sekretarz Rady                                                       Przewodnicząca                      

        Powiatu Wągrowieckiego                                   Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                                

 

          ......................................                                          .......................................... 

           /Krystyna Urbańska /                                                   /Natalia Pałczyńska / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.wagrowiec.pl/

